
2014D15983 INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

Binnen de vaste commissie voor Economische Zaken hebben de 
onderstaande fracties de behoefte vragen en opmerkingen voor te leggen 
aan de minister van Economische Zaken over de informele concurren-
tieraad op 12 en 13 mei 2014. De volledige agenda is opgenomen aan het 
einde van het verslag. 

De voorzitter van de vaste commissie voor Economische Zaken,
Hamer 

Adjunct-griffier van de vaste commissie voor Economische Zaken,
Thomassen 
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I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen van de leden van de VVD-fractie 

De leden van de VVD-fractie hebben kennis genomen van de agenda en 
stukken voor het schriftelijk overleg over de informele Raad voor 
Concurrentievermogen van 12 en 13 mei. Zij hebben hierbij een aantal 
vragen en opmerkingen. 

Geannoteerde Agenda informele Raad voor Concurrentievermogen van 
12 en 13 mei 

De leden van de VVD-fractie hechten aan een sterke en innovatieve 
industrie in Europa. Zij vragen de Minister in hoeverre hij ruimte ziet om 
de fondsen van het cohesiebeleid meer te richten op het industriële 
concurrentievermogen van de EU. In het kader van de modernisering van 
de staatssteunkaders heeft de Commissie aangekondigd met een 
mededeling te komen die lidstaten handvatten biedt voor de toetsing aan 
staatssteunregels van overheidsfinanciering van projecten van gemeen-
schappelijk Europees belang. Kan de Minister het standpunt van de 
regering hierover verduidelijken? Welke procedures moeten er gevolgd 
worden om aan te tonen dat deze categorie van staatssteun toegestaan 
is? Vindt de toetsing vooraf of achteraf plaats en wie toetst er? Zetten we 
hiermee de deur voor juist de grotere landen open? En tot slot: wat is het 
voordeel voor Nederland? Deze leden lezen verder dat er een parallelle 
sessie zal zijn over de uitdagingen voor de energie-intensieve industrie. 
Dit is een thema dat niet vaak genoeg kan worden besproken. Nog 
belangrijker zijn daden. Wil de Minister tijdens de Raad het belang van 
verdere integratie van de Europese energiemarkt nogmaals benadrukken? 
Hoe ziet zijn actiepuntenlijst op dit gebied eruit? 

Fiche: Aanbeveling Europese kwaliteitsbeginselen voor toerisme 

De leden van de VVD-fractie lezen dat de Minister een negatieve grond-
houding heeft ten aanzien van de subsidiariteit van de aanbeveling 
Europese kwaliteitsbeginselen voor toerisme. Wederom sluiten zij zich 
aan bij het oordeel van de Minister. Zij onderschrijven de uitstekende en 
onderbouwde argumentatie van de Minister ten aanzien van de Neder-
landse positie van harte en vertrouwen er op dat de Minister in Brussel 
conform deze lijn stevig zal inzetten. 

Fiche: Mededeling Europese strategie voor kust- en maritiem toerisme 

De leden van de VVD-fractie lezen dat de Minister een negatieve grond-
houding heeft ten aanzien van de subsidiariteit van de Mededeling 
Europese strategie voor kust- en maritiem toerisme. Zij sluiten zich daar 
volmondig bij aan. Lidstaten kunnen prima zelf hun zaken regelen op het 
gebied van kust- en maritiem toerisme. Deze leden zien hier dan ook 
totaal geen meerwaarde van een gezamenlijke EU-brede aanpak. Graag 
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vragen zij dan ook hoe de Minister dit voorstel van tafel kan krijgen, of op 
zijn minst zo onschadelijk mogelijk kan maken? De VVD-fractieleden lezen 
verder in dit fiche dat de Minister wel positief staat ten aanzien van 
onderzoek naar EU-maatregelen voor de watersportsector, zoals nautische 
reisdocumenten en vaartuigregistratie. Kan de Minister de meerwaarde 
van deze maatregelen voor Nederland toelichten? Tot hoeveel extra 
financiële en administratieve lasten en kosten voor watersporters leiden 
deze maatregelen? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de CDA-fractie 

De leden van de CDA-fractie hebben kennisgenomen van de brieven ten 
aanzien van de informele concurrentieraad op 12 en 13 mei 2014. Deze 
leden hebben vragen en opmerkingen. 

Verslag van de Raad voor concurrentievermogen van 20 en 21 februari 
2014. 

De leden van de CDA-fractie lezen in het verslag van de Raad voor 
Concurrentievermogen van 20 en 21 februari 2014 dat een groot aantal 
lidstaten de doelstelling van de Commissie onderschreef om ernaar te 
streven dat per 2020 20 procent van het bbp wordt gegenereerd door de 
industrie. Wat zijn de gevolgen voor Nederland indien dit werkelijk in 
Europees beleid wordt omgezet? Zij lezen tevens in het verslag dat 
Eurocommissaris voor Interne markt en diensten het belang benadrukt 
van de verordening kostenreductie aanleg breedband. Deze leden hebben 
begrepen dat de verordening zou worden omgezet in een richtlijn, zou de 
Minister kunnen aangeven of dit klopt? Zou de Minister kunnen aangeven 
wat op dit moment de stand van zaken is betreft de uitvoering van de 
verordening c.q. richtlijn kostenreductie aanleg breedband in Nederland? 
Ook lezen de leden van de CDA-fractie dat een aantal lidstaten hebben 
aangegeven dat onderzoekers en ondernemers nog onvoldoende 
gebruikmaken van de reeds beschikbare middelen en methoden, zoals de 
structuurfondsen in de regio’s, innovatief inkopen en het risicokapitaal 
voor bijvoorbeeld het opzetten van living labs of demonstratieprojecten. 
Zou de Minister kunnen aangeven of dit in Nederland ook het geval is? Zo 
ja, zou de Minister nader kunnen toelichten hoe het komt dat onder-
zoekers en ondernemers nog onvoldoende gebruikmaken van reeds 
beschikbare middelen en methoden? 

Geannoteerde Agenda voor de informele Raad voor concurrentiever-
mogen, 12 en 13 mei 2014, Athene. 

De leden van de CDA-fractie vinden het belangrijk dat met betrekking tot 
de verbetering van de financiering de rol van de Europese Investe-
ringsbank (EIB) nader wordt onderzocht. Naar aanleiding van de geanno-
teerde agenda vragen deze leden wat op dit moment de rol is van het EIB 
bij de financiering in Nederland, met name op het gebied van de 
sleuteltechnologieën? Deze leden achten het van belang dat er bij de 
Europese Innovatiepartnerschappen (EIP’s) aandacht is voor het mkb. Hoe 
beoordeelt de Minister op dit moment de aandacht voor het mkb bij de 
EIP’s? Op welke wijze zou de aandacht voor het mkb bij EIP’s verbeterd 
kunnen worden? 

Fiche: Mededeling Europese strategie voor kust- en maritiem toerisme. 

De leden van de CDA-fractie hebben naar aanleiding van de mededeling 
Europese strategie voor kust- en maritiem toerisme vragen over het 
bevorderen van internetverbindingen. De Commissie schetst in de 
uitdaging «het bevorderen van vaardigheden en innovatie» dat onder 
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andere het bevorderen van internetverbindingen van belang is. Vindt de 
Minister het bevorderen van internetverbindingen ook van belang voor 
meer groei en werkgelegenheid in de kust- en maritiem toerisme? De 
Minister geeft in de brief aan dat het bevorderen van internetverbindingen 
thuis hoort op nationaal niveau of bij de sector zelf. Vindt de Minister dat 
er helemaal geen rol is weggelegd voor Europa om internetverbindingen 
te bevorderen? 

II. Antwoord / Reactie van de Minister  

III. Volledige agenda  

Verslag van de Raad voor Concurrentievermogen van 20 en 
21 februari 2014 
Brief regering – Minister van Economische Zaken, H.G.J. Kamp – 7 maart 
2014 

Geannoteerde Agenda voor de informele Raad voor Concurrentie-
vermogen, 12 en 13 mei 2014, Athene 
Brief regering – Minister van Economische Zaken, H.G.J. Kamp – 25 april 
2014 

Fiche: Aanbeveling Europese kwaliteitsbeginselen voor toerisme 
Brief regering – Minister van Buitenlandse Zaken, F.C.G.M. Timmermans – 
28 maart 2014 

Fiche: Mededeling Europese strategie voor kust- en maritiem 
toerisme 
Brief regering – Minister van Buitenlandse Zaken, F.C.G.M. Timmermans – 
28 maart 2014
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